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1. Opening  
 
2. Verslag Collegevergadering 5 september 2023 

Het verslag wordt met enkele wijzigingen vastgesteld.  
 
3. Mededelingen  
a. Terugblik heisessie CSR: het College blikt terug op heisessie, overdrachtsvergadering en 

overdrachtsdiner. De nieuwe CSR start vol energie; het jaarplan kent een hoog aantal 
prioriteiten.  

b. Stand van zaken Samenwerking in Onderzoek met Derden: het tijdpad blijkt niet haalbaar; er 
wordt een bijgesteld tijdpad gemaakt, dat na behandeling door het College ook gedeeld wordt 
met de medezeggenschap. Het memo m.b.t. de rechten van de medezeggenschap op dit dossier 
wordt dan ook weer bijgevoegd.  

c. Stand van zaken Internationalisering: de reacties op het wetsvoorstel, in het kader van de 
consultatieronde, zijn ingediend. Euving werkt aan de vorming van de UvA-taskforce die 
scenario’s rond internationalisering in beeld gaat brengen. Boussen (OCW) sloot aan bij de 
UNL-bestuursvergadering en gaf daar aan dat het tijdpad voor de wet, hoewel optimistisch, 
gehandhaafd blijft: naar verwachting wordt dit najaar het advies van de RvS ontvangen, waarna 
het wetsvoorstel in januari a.s. naar de Kamer gestuurd wordt. Mogelijk verklaart de Kamer het 
onderwerp dan alsnog controversieel.  

d. Sancties LANX: het College ziet de inspanningen van het huidige en vorige LANX-bestuur 
n.a.v. de gerapporteerde misstanden bij een dispuut van de vereniging en waardeert deze. 
Desalniettemin is het noodzakelijk dat op deze misstanden sancties volgen. Het enige passende 
middel is dan het intrekken van de bestuursbeurzen; het College is daarmee akkoord. De VU 
draagt namens de instellingen zorg voor verzending van de brief waarin dat wordt 
aangekondigd. 
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• Lintsen meldt dat n.a.v. persvragen duidelijk werd dat voor Lab42 Chinese apparatuur is 
aangekocht, die op afstand kon worden uitgelezen. De CISO heeft tijdig voorkomen dat deze 
apparatuur op UvA-apparaten werd aangesloten.  

• Lintsen meldt dat overleg met OCW heeft plaatsgevonden over mogelijke inkorting van de 
opleiding Tandheelkunde. Er komt een onderzoek naar de vraag of inkorting daadwerkelijk 
mogelijk is. Er bleek ook politieke ruimte om de opleiding op zes jaar te houden, maar dan 
blijven extra opleidingsplaatsen en middelen uit.  

• Lintsen meldt dat de heer H. Zengerink is benoemd als nieuwe directeur van SaNS, het 
samenwerkingsverband met HvA en Leiden voor de ondersteuning van SIS.   

• Lintsen kondigt aan dat Topdesk, een workflow systeem dat vele processen ondersteunt, aan 
vernieuwing toe is. Dat heeft grote impact op de organisatie en zal zorgvuldig moeten worden 
voorbereid.   

• Op dit moment wordt in kaart gebracht welk effect de inschrijf fee die dit jaar is geïntroduceerd 
heeft gehad op de inschrijving en komst van studenten.  

• De GV heeft een brief gestuurd over het afstemmingsproces rond de Kaderbrief in het reces, dat 
zij bezwaarlijk noemen. De werkwijze was evenwel gelijk aan eerdere jaren en gericht op het in 
samenspraak zoeken naar oplossingen. Als reactie wordt een alinea opgenomen in de 
antwoordbrief van het College iz de kaderbrief, die vrijwel gereed is.  

• De eerste scan van de SUMMIT-voorstellen heeft plaatsgevonden. Een UvA-voorstel is positief 
beoordeeld; een ander werd kritisch beoordeeld. De betreffende groep beziet of bezwaar 
mogelijk is.  

• Verbeek sprak met Geurts o.m. over het technologisch profiel; ten aanzien van medische 
technologie is er ruimte voor de UvA om betrokken te zijn in de samenwerking UT-VU vanuit 
het Amsterdam UMC. Afgesproken is op die punten het initiatief bij de VU te laten, in 
samenwerking met UvA en UT.  

• Verbeek meldt dat een brief van de VU is ontvangen, waarmee vastgelegd wordt dat de UvA het 
penvoerderschap van AUC op zich neemt. E.e.a. wordt nu ingeregeld, waaronder financiële 
compensatie van de VU.  

• Verbeek heeft met de trekkers van de IP-thema’s gesproken over o.m. de huisvesting van het 
onderwijs. Hierover wordt nader gesproken in een komend CBO. 

• Ten Dam meldt dat Grem beziet hoe de werkzaamheden van de ad hoc-commissie 
docentenbeleid kunnen worden afgerond. Deze commissie was voor 1 jaar benoemd.   

• Ten Dam meldt uit de CSR-vergadering dat de raad de reactie m.b.t. steun bij crises 
onvoldoende vond. De raad wil verder graag op relatief korte termijn spreken over het rapport 
van de werkgroep Reijnen en informeerde naar een tijdpad voor de evaluatie van het 
allocatiemodel.  

• Ten Dam heeft deze week, als lid van de UNL-stuurgroep medezeggenschap, overleg met de 
studentenbonden over o.m. de vergoeding.  

• M.b.t. sociale veiligheid wordt door OCW landelijke monitoring gevraagd. Er liggen vanuit de 
instellingen verschillende scenario’s voor. Daarnaast organiseert SURF een pilot voor de 
monitoring. Een meer kwalitatieve duiding van gegevens zou daarbij passen. 

• Euving heeft afscheid genomen van het LSO in haar laatste vergadering met de secretarissen. 
• Euving heeft met de GOR gesproken over een voorstel om die raad te revitaliseren; er komt een 

actieplan.  
 

4. Besluit (deel) verhuur practicumruimte aan HvA 
De HvA (fac. Technische Natuurkunde) maakt medegebruik van een practicumruimte van de 
FNWI. Eerder zijn hierover afspraken vastgelegd tussen FNWI en HvA in de vorm van een 
onderlinge (gebruiks)overeenkomst. Nu het gebruik voor langere tijd wordt voortgezet ontstaat 
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er een vorm van huurrecht en is het een goed moment om de afspraken te formaliseren in een 
huurovereenkomst, ondertekend door het College. 
De nieuwe overeenkomst regelt medegebruik gedurende vooraf vastgelegde onderwijsweken in 
het jaar. De overeenkomst is voor onbepaalde tijd, maar kan jaarlijks worden beëindigd.  
Het College is conform voorstel akkoord met de verhuur in deze vorm en zal de overeenkomst 
tekenen.  
 

5. Adviesopdracht aan Commissie Instellingscollegegeld 
Het College heeft in april 2020 het beleid ten aanzien van de instellingscollegegeldtarieven 
vastgesteld voor de periode 2021-2022 tot en met 2027-2028. In het beleid is een rekenmethode 
opgenomen op basis waarvan de standaard UvA-tarieven worden vastgesteld en de procedure 
voor faculteiten om hiervan te mogen afwijken. 
De commissie Instellingscollegegeld heeft vastgesteld (zie advies ICG-commissie dd. 4 juli 
2023) dat de instellingscollegegeldtarieven als gevolg van een aantal ontwikkelingen (o.m. de 
hogere instroom van internationale studenten, het achterlopen van de onderzoekbekostiging, 
recente loon- en prijsontwikkelingen) mogelijk niet meer in de pas loopt met de kosten van 
onderwijs- en onderzoekprestaties van faculteiten. Hierdoor is de kostendekkendheid van de 
instellingscollegegeldtarieven, een belangrijk uitgangspunt van het ICG-beleidskader, in het 
geding.  
Met dit besluit vraagt het College aan de commissie Instellingscollegegeld advies over het 
huidige ICG-beleidskader in het licht van deze ontwikkelingen, specifiek waar het betreft de 
kostendekkendheid van de standaard UvA-tarieven betreft en de beleidsruimte van faculteiten 
om hiervan te mogen afwijken. Voor de UvA is van belang dat de instellingscollegegeldtarieven 
al vanaf 2025-2026 worden bijgesteld en (meer) recht doen aan de kostendekkendheid van 
onderwijs- en onderzoekprestaties, een uitgangspunt in het vigerende ICG-beleid. Om hier tijdig 
antwoord op te hebben is de adviesopdracht toegespitst op het financiële kader in het ICG-
beleid.  
Het College is conform voorstel akkoord met de opdracht en ziet het advies graag tegemoet.  

 
6. Benoeming Secretaris van de Universiteit  

Het College besluit, gezien het positieve advies van de GOR, om de heer L.A. van de Zande met 
ingang van 23 oktober a.s. te benoemen tot Secretaris van de Universiteit.  
 

7. Stand van zaken onderzoek koloniaal verleden UvA  
Het College besprak in vergadering op 13 december 2022 een voorstel van de CDO voor een 
onderzoeksproject ‘Exploring the colonial and slavery past of the University of Amsterdam’ en 
ging in beginsel akkoord met fase 1, en stelde daarbij enkele eisen en vragen. Daarop volgde 
nadere uitwerking die nu resulteert in bijgevoegd memo met een conceptopdracht, op basis 
waarvan de uitvraag aan externe partijen kan plaatsvinden. 
Het College bespreekt de conceptopdracht en vraagt aandacht voor diversiteit in aanpak en 
opzet. Het College is verder akkoord met de opdracht en verzoekt Euving enkele partijen uit te 
nodigen erop te reageren.  
 

8. Bestuurlijke overleggen 
UNL 
a. Vergaderset Rectoren College 13 september: het College neemt de agenda kort door.  

 
Overige overleggen 
b. Agenda CBO 14 september: de agenda leidt niet tot opmerkingen.  
c. Agenda OV COR WOR art. 24 15 september: het College neemt de agenda kort door. 
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d. Agenda OV GOR 18 september : de agenda leidt niet tot opmerkingen.  
e. Agenda RvT vergadering 18 september: het College neemt de agenda door. 
f. Agenda CBO themamiddag 21 september: in het CBO van deze week wordt bezien of deze 

vergadering komt te vervallen.  
g. Agenda retraite CvB 25 september: het College bespreekt de agenda.  
h. Agenda BO UvA-VU-ACTA 27 september: de agenda leidt niet tot opmerkingen.  

   
9. Aandachtspunten en actielijsten 

TKN - Uitnodigingenlijst en Public Affairs Kalender  
TKN - Overzicht besluiten buiten vergadering september 2023 

 
10. Rondvraag 

Van dit punt wordt geen gebruik gemaakt.  
 
 
Vastgesteld door het College van Bestuur d.d. 19 september 2023.    


